
ZAPISNIK 

Z 9. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 30. 01. 2024 v prostorih Krajevne 

skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 19 uri. 

 

Na seji so bili prisotni:  
- Milan Tramte, predsednik Sveta KS, 
- Tomaž Zoran, član Sveta KS, 
- Anton Papež, član Sveta KS, 
- Mojca Ljubi, članica Sveta KS, 
- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS, 
- Darja Brudar, članica Sveta KS, 
 
Odsotnost; 

- Rok Kekec, član Sveta KS 
 

Sejo je vodil predsednik KS Bučna vas Milan Tramte po naslednjem dnevnem redu; 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 8 seje 2023 
3. Finančno poročilo 2023 
4. 2024 -razpisi, projekti 
5. Pokopališka dejavnost -  Nov cenik storitev 
6. Razno 
 

 

K 1. točki dnevnega reda - Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 

Predsednik sveta KS Bučna vas je ugotovil, da je na seji prisotnih sedem članov sveta, kar je več kot 
polovica zato je seja sklepčna. Z predlaganim dnevnim redom se strinjamo vsi prisotni. 

1. Seja Sveta KS Bučna vas je sklepčna. Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

K 2. točki dnevnega reda - Potrditev zapisnika VIII seje 

Zapisnik VIII seje je bil soglasno potrjen s strani vseh na seji prisotnih svetnikov. 

K 3. točki dnevnega reda – FINANČNO POROČILO 2023 

Zap. Št  € 

1. Začetno stanje 01.01.2023 26798,17 

2. Prilivi 2023 29094,88 

3. Odlivi 2023 9521,81 

4. končno stanje 31.12.2023 46.371,24 



K 4. točki dnevnega reda – 2024 -razpisi, projekti 
 

Eko otoki 

Predlog KS Bučna vas za leto 2024 na področju EKO OTOKOV je: 
 

568/7 k.o. 1455 507/12 k.o. 1455 1154  k.o.1454 

https://www.google.com/maps/dir/45.8229551,15.1476001/45.8233289,15.1448374/45.8263

214,15.1431047/@45.8260121,15.1436116,198m/data=!3m1!1e3!4m2!4m1!3e0!5m1!1e4?e

ntry=ttu 

Javna razsvetljava 

Projekt javne razsvetljave za področje Župnce in Gorenjih kamenc v letu 2023 ni bil realiziran. 

Razlogi niso znani. Po zadnjih informacijah je izvedba planinrana 01.02.2024 

Asfaltiranje dela povezovalnega odseka ceste JP796601 – JP 791671 

Dotični odsek ceste predstavlja konstanten strošek, saj leto porabimo vsaj 40m3 peska za njeno 
urejanje. V kolikor dela navedenega odseka ne asfaltiramo bo proračun KS Bučna vas obremenjen 
za minimalno 900€/leto tudi v prihodnje.  Menim, da bi bilo pametno, omenjen odsek prijaviti kot 
projekt in mu posledično nakloniti finančna sredstva po naših najboljših močeh. Osebno sem 
razmišljal o vrednosti tampona v 4 letnem obdobju. Vsekakor pa želim, da izrazite svoje mnenje. 

                     50% vrednosti bi financirala MO preostalo pa Zasebnik sam ob pomoči KS.  
Podan je bil logičen predlog, da se v ureditev cestnega odseka vključi tudi preostale bivalne enote na 
tem odseku.  
 

Posodobitev podatkovne baze Pokopališča ter vpeljava sistema PISO evidenca 
 

Pred kratkim sva govorila z predsednikom KS Otočec, ki intenzivno delajo na implementaciji 
sistema. Dogovorjena sva, da znotraj sveta določimo delovno skupino, ki bo delovala na tem 
področju. Skupaj se bomo sestali in dogovorili kako se naloge lotiti. Med svetnike je bil pred sejo 
posredovan predstavitveni video aplikacije. Svetnici, ki sta si predstavitev ogledali menita, da gre za 
uporabno rešitev. Pri predsedniku KS preverimo še stroškovni vidik in se dogovorimo za sestanek.  

Pokopališč Dolenje Kamence 

* Z dvema lastnikoma sem uspel skleniti dogovor o prodaji zemljišča, ki ga bo odkupila 
MO.  
* Trenutno MO Novo mesto pripravlja kupoprodajni pogodbi. 
* V kolikor v kratkem ne bomo uspeli v kratkem skleniti dogovor za odkup dodatno 
potrebnega zemljišča Predlagamo postopek razlastitve. 
* Opravljen je bil ogled terena ter narejen geodetski posnetek terena 
* V pripravi so predlogi na podlagi katerih bomo "projekt" lažje predstavili širši javnosti. 
Naj omenim, da so bile vse zgoraj navedene aktivnosti opravljene brez finančnih 
obremenitev proračuna KS Bučna vas. 
Predstavljen je bil UZI- delovno gradivo posodobljenega pokopališča.  

 

K 5. točki dnevnega reda – Pokopališka dejavnost Nov cenik 

https://www.google.com/maps/dir/45.8229551,15.1476001/45.8233289,15.1448374/45.8263214,15.1431047/@45.8260121,15.1436116,198m/data=!3m1!1e3!4m2!4m1!3e0!5m1!1e4?entry=ttu
https://www.google.com/maps/dir/45.8229551,15.1476001/45.8233289,15.1448374/45.8263214,15.1431047/@45.8260121,15.1436116,198m/data=!3m1!1e3!4m2!4m1!3e0!5m1!1e4?entry=ttu
https://www.google.com/maps/dir/45.8229551,15.1476001/45.8233289,15.1448374/45.8263214,15.1431047/@45.8260121,15.1436116,198m/data=!3m1!1e3!4m2!4m1!3e0!5m1!1e4?entry=ttu


 
Zap. št. Naziv storitve V eurih 

1 Grobnina za enojni grob 35,40 

2 Grobnina za dvojni grob 70,80 

3 Grobnina za žarni grob 26,55 

4 Grobnina za grobnico do 4 prostore 141,60 

5 Grobnina za grobnico za več kot 4 prostore 212,40 

6 Grobnina za prostor za raztros pepela 35,40 

7 Grobnina za prostor za anonimni pokop 35,40 

8 
Grobnina za prostor za napis na skupnem spominskem 

obeležju 
53,10 

 
(1) Grobnina iz prejšnjega odstavka se plačuje letno, razen za storitve pod zap. št. 6, 7 in 8, kjer gre 

za enkratni znesek plačila. 

 

Potrebna je še uskladitev ostalih cen na področju pokopališke dejavnosti 

 
 

K 6. točki dnevnega reda – Predlogi / razno 
 

Izvedba zasipa ŠRC kamence: 
Svet Ks Bučna vas izvedbo ŠRC-ja kamence podpira vendar je pri tem pomembno poudariti, da mora 
biti postopek izgradnje bivalnemu okolju prijazen. Pomembna je preučitev ali je možno ŠRC-ja izvesti 
brez zasipa. V kolikor je zasip nujno potreben je izvedba le tega za krajane v neposredni bližini 
sprejemljiva zgolj pod naslednjimi pogoji: 
 

1. Za dovoz se ne uporablja LC 295022 temveč predlagana alternativna dostopna pot, ki 
zagotavlja večjo varnost za vse udeležence v prometu sicer krajani napovedujejo zaporo 
ceste in vlaganje odškodninskih zahtevkov. 

2. Rok za izvedbo zasipa mora biti jasno opredeljen 
3. Nujna je opredelitev natančnih pogojev izvedbe in nadzora. 
4. Lokalna skupnost mora imeti možnosti in pristojnosti za sodelovanje pri izvedbi zasipa kot je 

bilo le to v primeru izgradnje preostalih igrišč (npr. Otočec, Kamenje, Gotna vas) 
5. Lokalna skupnost (predvsem v neposredni bližini živeči) mora imeti možnost vplivanja na 

izbor izvajalca na ta način zmanjšamo verjetnost nezadovoljstva 
6. Izbere se izvajalca, ki z referencami na področju gradbeništva, z upoštevanjem želja krajanov 

sodelovanjem s krajani doseže sinergijo z njimi saj bo le ta imel pomembno vlogo na življenje 
najbližjih krajanov. 

 
V sklopu »Razno« bi se želel dotakniti dveh Mailov vezanih na objavo članka » Igrišče Kamenje« 
Razočaranim Krajanom sem se opravičil. Članek ni bil izpuščen namenoma. Po pregledu le tega je 
postalo jasno, da v obliki kakršni je zapisan ne more v objavo, kajti v njemu je zapisano: 

“Vaščani obeh vasi smo se zelo povezali in bolje spoznali, na skupnem sestanku pa določili pravila 

uporabe igrišča, da bi nam to lahko služilo še dolga leta, ter se dogovorili o vzdrževanju v lastni režiji.”  

Prepričani smo, da igrišče predstavlja javno površino in kot taka ni namenjena zgolj krajanom in 
krajankam Kamenja. Iz slednjega je možno sklepati, da posameznik ali skupina posameznikov ne more 



na vaškem sestanku opredeljevati oz. določevati pravil uporabe javnega dobrega brez vednosti in 
soglasja lastnika v dotičnem primeru MO Novo mesto in tudi KS Bučna vas. 

Predlog, da bi KS v letu 2023 kresovanje organizirala v Kamenju je bilo zavrnjeno z argumentom, da za 
tovrsten dogodek ni primerne površine. 

Svet KS Bučna vas v letu 2023 s strani Krajanov Dolenjega in Gorenjega Kamenja ni bil seznanjen o 
večjem delu aktivnosti, ki so se izvajale, kar kaže na nezadovoljstvo prebivalcev Kamenja zato je bil v 
razmislek podan predlog o preoblikovanju KS BUČNA VAS. 

Teritorialno prevelike krajevne skupnosti z dislociranimi naselji imajo lahko nekaj slabosti, ki lahko 
vplivajo na njihovo učinkovitost in delovanje: 

1. Težave pri upravljanju: Ko je krajevna skupnost prevelika in vključuje dislocirana naselja, lahko 
postane težje upravljati in usklajevati dejavnosti ter zadovoljevati potrebe vseh prebivalcev. Različna 
geografska območja lahko zahtevajo raznolike rešitve, kar lahko oteži enotno upravljanje.  

2. Komunikacijske ovire: Velike razdalje med naselji lahko povzročijo težave pri komunikaciji med 
prebivalci in vodstvom krajevne skupnosti. To lahko vpliva na informiranost in sodelovanje prebivalcev 
pri skupnostnih zadevah. 

3. Razdrobljenost virov: Dislocirana naselja lahko zahtevajo več virov in energije za zagotavljanje enakih 
storitev v vseh delih krajevne skupnosti. To lahko vodi v neravnovesje pri porabi sredstev in oteži 
enakomerno zadovoljevanje potreb prebivalcev. 

4. Težave pri zagotavljanju storitev: V dislociranih naseljih lahko obstajajo težave pri zagotavljanju 
osnovnih storitev, kot so zdravstvena oskrba, izobraževanje ali javni prevoz. Te težave so lahko 
posledica oddaljenosti in manjše dostopnosti. 

5. Manjša povezanost in identiteta skupnosti: Razpršena narava krajevnih skupnosti lahko vodi v 
manjšo povezanost med prebivalci in slabši razvoj skupnostne identitete. To lahko vpliva na občutek 
pripadnosti skupnosti in sodelovanja pri skupnih projektih ali pobudah. 

Predsednik se je prisotnim zahvalil za sodelovanje na seji ter le-to zaključil ob 21:20 uri. 

Priloga UZI pokopališča: 

                                           



 

 

Zapisal:      

Milan Tramte        MilanTramte 

predsednik Sveta KS       predsednik Sveta KS 

 

 

 

 

 


